
SPWŠ SEMILY – ČLENSKÁ SCHŮZE (VALNÁ HROMADA) 24.10.2023 od 18 WZŠ - KLUB

Zápis:

Prezenční listina:

číslo Příjmení a jméno přítomen Třídy dětí
1. Bajer Milan ano 10,13
2. Břenková Lenka ano 13
3. Duštírová Jana ano 4,6
4. Farská Hájková Jana ano 1,3,9
5. Hladík Vladimír ano 5,12
6. Kollmanová Vilma ano 11
7. Lejčková Marie ano 3,6
8. Lukešová Pavlína ano 5,12
9. Myslivec Jan ano 6
10. Petrová Lucie ano 1,5
11. Pospíšilová Lenka ano 13
12. Slavíková Kamila ano 13,11,6
13. Stanko Lobreisová Veronika ano 7
14. Válek Jaroslav ano 9,11,13
15. Válková Střílková Jana ano 9,11,13
16. Škopková Hana (přihláška) ano 1
17. Beuerová Denisa omluvena
18. Bártová Zuzana omluvena
19. Čapková Lucie omluvena
20. Daniel Leona -
21. Fajxová Linda -
22. Pávková Alexandra -
23. Prokůpková Havlasová Naďa omluvena
24. Semecký Ivan omluven

16 přítomných Chybí 2,8 tř.
 Originál prezenční listiny uložen

PROGRAM:

1) PROCEDURÁLNÍ ČÁST
2) PŘIJETÍ NOVÝCH ČLENŮ
3) SCHVÁLENÍ ÚČETNÍ UZÁVĚRKY
4) ZHODNOCENÍ UPLYNULÉHO ROKU VE SPOLKU
5) VOLBY
6) NOVÉ NÁPADY, AKCE
7) DISKUZE

Počet přítomných členů spolku překročil nadpoloviční počet všech členů spolku a konstatováním, že
spolek je usnášeníschopný, byla členská schůze, krátce po osmnácté hodině, zahájena.



Průběh členské schůze:

Schůzi zahájila předsedkyně spolku Jana Duštírová, která nejprve vyzvala k procedurální části schůze,
volbě zapisovatele, ověřovatelů zápisu a sčítačů hlasů.

V době této volby byl počet přítomných členů spolku 14 (stále nadpoloviční počet členů)

Volba zapisovatele: souhlasí /nesouhlasí /zdržel se

Vladimír Hladík 12 / 0 / 2

Volba ověřovatelů zápisu:

Milan Bajer 12 / 0 / 2

Vilma Kollmanová 12 / 0 / 2

Volba sčítačů hlasů:

Jana Farská Hájková 12 / 0 / 2

Lenka Břenková 12 / 0 / 2

Zapisovatel, ověřovatelé zápisu i sčítači hlasů byli zvoleni.

Zapisovatel Vladimír Hladík požádal o možnost pořízení audio záznamu ze schůze. Předsedkyně
vyzvala přítomné, aby se vyjádřili, pokud s pořízením nesouhlasí. Nikdo se nepřihlásil. Záznam byl
zahájen.

V této době přišel člen spolku Jaroslav Válek. Počet přítomných členů spolku vzrostl na 15.

Předsedkyně Jana Duštírová oznámila přijaté odhlášky členů spolku. Ze spolku se odhlásili: Iveta
Veselá, Jana Žižková, Eva Benešová a Petr Přeučil. Přihlášku do spolku podala Hana Škopková.

Přijetí nové členky spolku: souhlasí / nesouhlasí /zdržel se

Hana Škopková 15 / 0 / 0

Hana Škopková byla přijata za členku spolku.

Počet přítomných členů spolku vzrostl na 16.

Předsedkyně Jana Duštírová ukončila procedurální část a vyzvala hospodářku Janu Farskou Hájkovou
k prezentaci účetní závěrky.

Jana Farská Hájková uvedla informaci o spolupráci s kontrolní komisí, o účetní závěrce, kterou dělala
pro spolek zdarma Lucie Tůmová a mluvila o způsobu financování spolku formou příspěvků rodičů.
Členům bylo umožněno nahlédnutí do materiálů. Aktuální stav na účtu spolku je 168.960,90 Kč.
Hospodářka dále mluvila o výdajích, kterými jsou zejména podpora školy (dar 70 – 80 tis.), kterou
letos škola využila např. na přestavbu šaten. Ředitelka Lenka Břenková dodala, že často se pořizuje
nábytek, vybavení do tříd. Svodku příjmů školy a investic připravila účetní školy Silvie Rysová a Marie
Lejčková. Podrobněji: Ukrajinský fond (založen pro dobrovolné příspěvky v době uprchlické krize) je
zvlášť, na účtu je asi 5tis. Kč a slouží pouze pro dobrovolné příspěvky. Lenka Břenková uvedla, že školu
v současné době navštěvují zahraniční studenti: v 1.tř. Ivan (UK), v 8.tř. jeho bratr Dmytro (UK), v 11.tř.
Ivan (UK) a Valeria Povydalo (UK) a Palina (BR). Dva žáci z 11.tř odmaturovali (UK) a nebudou
pokračovat do 12.tř. Podle ředitelky jsou zatím maturity z ukrajinských škol v česku akceptovány. Jana
Farská Hájková dále komentovala platby ze sociálního fondu, výdaje na jarmark, platbu za webové



služby, příspěvky na provoz školní zahrady (Vilma Kollmanová), příspěvky na akce tříd: olympiáda,
rytířská slavnost, divadlo Písek, lyžařský kurz, divadlo Příbram (SŠ). Příspěvky obvykle na dopravu a
ubytování se pohybují kolem 7 – 8 tis.,, platba pro OSA – maturitní ples, vrací zpět 13. třída,,
Sportovní den, Sociální fond – pouze na žádost s podpisem třídního učitele (garant) – schvaluje Rada
spolku. Minulý rok – rozpočet spolku byl 150 tis. Kč , čerpáno bylo 150 tis. Kč. Hospodářka prošla
jednotlivé výdaje spolku. Jana Duštírová dodala, že sociální fond se neplatí z příspěvků rodičů, ale
obsahuje výtěžek (příjmy) z jarmarků. Žádosti o příspěvky z tohoto fondu se navýšily, ale nejsou nijak
vysoké (např. 1500,-Kč). Lenka Břenková uvedla, že sociální fond využívají i středoškoláci, kteří již
žijí/bydlí samostatně (z různých rodinných důvodů). Jana Střílková Válková za kontrolní komisi řekla, že
komise zjistila, že nepřišly některé platby příspěvků od pokladníků tříd (asi 4 třídy) za minulý školní
rok. Proběhla diskuze o informovanosti pokladníků (např. těch nových 1tř. a 10 tř.) a způsobu jejich
upozorňování. Lenka Pospíšilová řekla, že jako bývalý pokladník spolku, vždy na začátku září obeslala
všechny pokladníky s upozorněním. Proběhla další diskuze nad způsobem výběru a výší příspěvku.
Jana Farská Hájková – hospodářka, řekla, že pošle email pokladníkům. Pokračovala diskuze
k příspěvkům.

Hlasování o schválení účetní závěrky spolku za rok 2022 souhlasí / nesouhlasí / zdržel se

15 0 1

Účetní závěrka spolku byla schválena.

Jana Duštírová uvedla krátce informaci o svých zdravotních problémech, které jí znemožnili aktivnější
účast ve spolku a požádala o zhodnocení činnosti spolku za letošní rok Vladimíra Hladíka.

Vladimír Hladík mluvil o současném nastavení aktivní spolupráce spolku se školou a aktivitách spolku.
Kromě jarmarků spolek pomáhal například při rekonstrukci šaten, slavnostech školy nebo u
samostatných třídních akcí. V letošním roce spolek pořádal sportovní den pro WZŠ na téma
orientačního běhu, který se setkal s velmi kladným ohlasem.

Slovo si vzala ředitelka školy Lenka Břenková, která poděkovala spolku za jeho pomoc v řadě dalších
aktivit. Vladimír Hladík ještě upozornil na práci rodičů, kteří nejsou členy spolku, ale aktivně pomáhají
například při jarmarcích a možnosti spolku tyto rodiče oslovovat a být jim, nejen institucionální,
oporou.

Jana Duštírová vystoupila k dalšímu bodu schůze.

Předsedkyně Jana Duštírová podala rezignaci na post předsedkyně spwš.

Jako důvod rezignace uvedla zdravotní problémy a velký nedostatek energie, což jí neumožňuje
vykonávat funkci předsedkyně tak, jak by chtěla.

Pozn. Většina členů spolku byla se zdravotními problémy předsedkyně již dříve seznámena.

Členové velkým potleskem poděkovali předsedkyni Janě Duštírové za obětavou práci pro spolek.

Hlasování o přijetí rezignace předsedkyně spolku Jany Duštírové souhlasí / nesouhlasí / zdržel se

14 0 2

Rezignace Jany Duštírové na post předsedkyně spolku byla přijata.

Spolek přistoupil k procedurálnímu kroku, volbě nového předsedy spolku.



Jana Duštírová ještě uvedla, že předseda spolku je, podle Stanov, volen na pětileté období a je
automaticky členem rady spolku.

Lenka Břenková navrhla na post předsedy spolku Vladimíra Hladíka.

Vladimír Hladík poukázal na administrativu spojenou s postem předsedy a požádal členy spolku, aby
v případě jeho zvolení mu s tímto pomohli. Dále proběhla krátká diskuze na téma webových stránek a
propagace spolku. Vladimír Hladík přijal kandidaturu na post předsedy spolku. Nikdo jiný nebyl členy
spolku navržen.

Volba předsedy spolku přátel waldorfské školy v Semilech:

Vladimír Hladík – post předsedy spwš souhlasí / nesouhlasí / zdržel se

13 0 3

Vladimír Hladík byl přijat na post předsedy spwš.

Předseda Vladimír Hladík, požádal o dokončení vedení členské schůze, bývalou předsedkyni Janu
Duštírovou. Jana Duštírová upozornila, že se uvolnilo místo v radě spolku tím, že Vladimír Hladík jako
člen rady spolku získává toto členství automaticky také jako předseda spolku. Zároveň Jana Duštírová
odmítla možnost působit v radě spolku a požádala o návrhy nových kandidátů.

Proběhla krátká diskuze a ředitelkou Lenkou Břenkovou byla navržena byla Hana Škopková. Nové
člence spolku Haně Škopkové byla vysvětlena práce v radě spolku. Bylo zmíněno, že Hana Škopková je
dcerou bývalého ředitele waldorfské školy v Semilech a členové ji přivítali ve svých řadách. Hana
Škopková souhlasila s kandidaturou na člena rady spolku.

Volba člena rady spolku – Hana Škopková souhlasí / nesouhlasí / zdržel se

15 0 1

Hana Škopková byla přijata na post člena rady spwš.

Dále proběhla diskuze na téma sportovního dne pro rok 2024.

Diskuze se týkala možnosti uvést jako téma bojové sporty, vzhledem k letošnímu úspěchu Capoeiry.
Padly návrhy na sporty jako Krav Maga, Jiu Jitsu a sportovní trampolíny. Členové se také bavili o
možnosti zvolit jednotný termín této akce (např. první pátek v červnu) pro příští roky. Vzhledem
k posunu divadel a dalším nepředvídatelným okolnostem, jako změny termínů olympiád a dalších akcí,
nebylo možné termín určit. Lenka Břenková přislíbila poslání termínů akcí tříd na příští rok.

Diskuze na téma nové nápady na akce a aktivity spolku. Jana Duštírová představila projekt kniha pro
školu v rámci Books giving day. Pořízení bedýnek do tříd, které by si děti samy vybavily knížkami, které
mají rádi. Tyto knížky by zůstávali ve třídě pro příští ročníky a byly by průběžně doplňovány a
kontrolovány. Je potřeba tento nápad ještě probrat s učiteli např. na kolegiu jak navrhla Kamila
Slavíková. Lenka Břenková zmínila také WOW-Day – dobročinný, dobrovolnický pracovní den, jehož
výtěžek jde do „chudších“ waldorfských škol po celém světě. Ředitelka uvedla, že se škole dlouhodobě
nedaří plně využít potenciál této akce a uvítala by pomoc spolku. Dále paní ředitelka zmínila
projektové dny. Vilma Kollmanová poukázala na nedostatečnou výbavu (repro soustavu) školních
kapel. Dále Vilma Kollmanová poděkovala za pomoc a podporu spolku při budování školní zahrady.

Další příspěvek Lenky Břenkové se týkal rozvozu obědů ze ZŠ Riegrova. Škola přijala požadavek vedení
ZŠ Riegrova na převzetí administrativy související s výdejem obědů, s návazností na aplikaci
v mobilních telefonech rodičů. K tomuto projektu stále probíhají jednání, ale od pololetí by již rodiče



měli mít možnost přístupu do aplikace strava.cz, přes kterou bude prováděno odhlašování a
přihlašování obědů. Tím bude uvolněna administrace ZŠ Riegra. Další projekt související s čipovým
terminálem zatím nebude diskutován. Možnost změny dodavatele obědů pro školu je stále ověřována,
naráží však na problém s velkým odběrem jídel, nedostatečnou kapacitou poskytovatelů a také na fakt,
že výdej obědů ze ZŠ Riegra je již dlouhodobě upravovaný a dotovaný pro potřeby výdeje jídel i pro
WZŠ a město Semily tento způsob podporuje. Úroveň kvality obědů je za poslední rok hodnocena jako
zlepšující se. O změnách v možnosti objednání z více druhů jídel a zvýšení kvality v souvislosti
s přepravou a výdejem jídel v kuchyni WZŠ, se stále diskutuje. Schůzka k systému výdeje obědů bude
příští týden.

Jana Duštírová na závěr vyzvala členy k dalším dotazů nebo příspěvkům. Nikdo ze členů se o slovo
nepřihlásil. Členská schůze spolku přátel waldorfské školy v Semilech byla tedy ukončena krátce před
osmou hodinou večerní.

Zapisovatel:

Vladimír Hladík ……………………………………………..

Ověřovatelé zápisu:

Milan Bajer ………………………………………………….

Vilma Kollmanová ……………….……………………………

V Semilech dne 28.10.2023


